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Αρχιεπίσκοπος: “Η Εκκλησία έχει προσφέρει όσο 
κανένας άλλος θεσμός”
/ Ειδήσεις και Ανακοινώσεις / Ορθόδοξη πίστη

Μια συνέντευξη εφ΄ όλης της ύλης 

παραχώρησε ο Αρχιεπίσκοπος Αθηνών και Πάσης Ελλάδος κ. Ιερώνυμος, σε κάποιο 
έντυπο, απαντώντας σε θέματα που απασχολούν την νεολαία, για τις σχέσεις 
Κράτους και Εκκλησίας, για την αποκαθήλωση των συμβόλων καθώς και άλλα 
σημαντικά ζητήματα.

Ερωτηθείς ο Αρχιεπίσκοπος Ιερώνυμος αν η Εκκλησία είναι κοντά στη νεολαία 
τόνισε: «Η Εκκλησία προσπαθεί να είναι κοντά στον κάθε άνθρωπο χωρίς να κάνει 
διακρίσεις στην ηλικία, αλλά φυσικόν είναι να ενδιαφέρεται περισσότερο για τον 
νέο άνθρωπο. Πάντοτε η νεότης είναι ένας δύσκολος χώρος και όσοι ασχολούνται 
με αυτή μας διαβεβαιώνουν ότι η περιοδική η εποχική αντίθεση σε αξίες, σε 
πρόσωπα και αυθεντίες είναι υγιές στοιχείο».

Στο αν πρέπει να υπάρξει διαχωρισμός Κράτους και Εκκλησίας, ο Αρχιεπίσκοπος 
τόνισε ότι «ο χωρισμός Εκκλησίας και κράτους ήδη έχει γίνει. Λειτουργούν με 
διακριτούς ρόλους, οι οποίοι χρειάζονται διευκρινίσεις ως προς την 
αλληλοπεριχώρησή τους».

Ο Αρχιεπίσκοπος Αθηνών κ. Ιερώνυμος σχολιάζοντας την απόφαση του Ευρωπαϊκού 
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Δικαστηρίου για την αποκαθήλωση των συμβόλων, μεταξύ άλλων τόνισε: 
(περισσότερα…)
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